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NAPIREND ELŐTTI ESEMÉNY 
 
 

Marics József polgármester: 
Köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, az ülést megnyitotta. Megállapította, 
hogy az ülés határozatképes, tekintettel arra, hogy a megválasztott 5 fő képviselőből 
5 fő az ülésen jelen van. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az ülésről hangfelvétel 
készül. Megkérdezte, hogy az előterjesztett napirenddel kapcsolatban van-e 
hozzászólás, észrevétel. Mivel hozzászólás, észrevétel nem volt, javasolta a 
Képviselő-testületnek a meghívóban szereplő napirend elfogadását. 
 

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a 
következő határozatot hozta: 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

17/2025. (III.27.) határozata 
az ülés napirendjének elfogadásáról 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2025. március 27-i ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 
 
1) Javaslat az önkormányzat 2025-2029. évekre szóló gazdasági programjának 

elfogadására – a polgármester előterjesztésében 

2) Javaslat az Iszkaszentgyörgyi Szociális Intézményi Társulás 2024. évi 

munkájáról szóló beszámoló elfogadására – a polgármester előterjesztésében 

3) Javaslat az önkormányzat 2025. évi közbeszerzési tervének elfogadására – a 

polgármester előterjesztésében 
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4) Javaslat az óvodai nevelési feladatok ellátásáról szóló köznevelési szerződés 

elfogadására – a polgármester előterjesztésében 

5) A Székesfehérvári Rendőrkapitány kinevezésének véleményezése – a 

polgármester előterjesztésében 

6) Polgármesteri tájékoztató az előző ülés óta végzett munkáról, főbb 

intézkedésekről, eseményekről – a polgármester előterjesztésében 

7) Egyebek 

--------------------------------------- 

 
 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
 

1) Javaslat az önkormányzat 2025-2029. évekre szóló gazdasági programjának 

elfogadására – a polgármester előterjesztésében 

 

Marics József polgármester: 
A gazdasági program elkészítését az önkormányzati törvény írja elő, ez 
tulajdonképpen azoknak a célkitűzéseknek, feladatoknak a meghatározása, amelyek 
a költségvetési lehetőségekkel összhangban biztosítják az önkormányzat kötelező 
feladatainak ellátását a ciklus folyamán. Számba kell venni, hogy milyen kötelező 
szolgáltatásokat kell biztosítanunk és ehhez milyen infrastruktúra áll 
rendelkezésünkre, valamint azt is, hogy milyen pénzügyi lehetőségünk van ennek 
megvalósításához. A program kiküldésre került, néhány gondolattal egészítené ki. 
Jelenleg nincs csődhelyzet, tudunk gazdálkodni, a költségvetés úgy van tervezve, 
hogy biztosítsa a kötelező feladatok ellátását, de azt látni kell, hogy fejlesztésre nem 
áll rendelkezésünkre pénz, és van olyan terület, ahol a működésekhez is szűkösek a 
források. 
Az ivóvíz kérdésnél a napi működés biztosítása a DRV-vel kötött szerződéssel és a 

saját forrásaink hozzátételével lehetséges. Az elmúlt 15 év alatt saját forrásból 

mintegy 10 millió forintot költöttünk a vízművünk karbantartására. Például a vízmű 

épületét kívül, belül felújítottuk, vízvezetékeket cseréltünk, szivattyút vásároltunk, 

valamint bruttó 5 milliós költséggel a hidroglóbusz tervezésbe kezdtünk. A hosszú 

távú biztonságos ivóvíz ellátáshoz feltétlenül szükség van egy hidroglóbusz 

létesítésére, de ezt csak kormányzati támogatással tudjuk megvalósítani.  

A másik érzékeny téma a szennyvíz szippantás és elszállítás megoldása. A DRV-vel 

kötött szerződésünk szeptemberben lejár, a továbbiakban pedig csak úgy tudunk új 

szolgáltatóval szerződni, ha nem az önkormányzatnak kell a rezsicsökkentés és a 

tényleges bekerülési költség különbözetét fizetni. Ez nem lesz egyszerű feladat. 

Az adó emelésen is gondolkodni kell, de csak akkor, ha azzal meg tudunk oldani 

valamit. Az előző évekhez képest változás, hogy kikerült a hulladékgazdálkodás és a 

védőnői szolgálat az önkormányzati feladatok közül, így a jelenlegi gazdasági 

programban ez már nem szerepel feladatként. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el így szavazásra bocsátotta a gazdasági 

programot. 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a 
következő határozatot hozta: 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

18/2025. (III.27.) határozata 
az önkormányzat gazdasági programjának elfogadásáról 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2025-2029. 
évekre szóló gazdasági programját a csatolt előterjesztés szerinti tartalommal 
elfogadta. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

--------------------------------------- 
 

 

2) Javaslat az Iszkaszentgyörgyi Szociális Intézményi Társulás 2024. évi 

munkájáról szóló beszámoló elfogadására – a polgármester előterjesztésében 

 

Marics József polgármester: 
Egy dolgot hiányolt a beszámolóból, hogy a Közös Hivatal munkája nincs 

megemlítve. Most nem az Alapszolgáltatási Intézmény számol be, hanem a Társulás, 

aki a feltételeket biztosítja, hogy az Intézmény működni tudjon. A 8 polgármester 

évente legalább hatszor összeül és hozza a döntéseket, a Hivatal pedig végzi a 

háttér munkát jogi, pénzügyi területen. Ez olyan feladatot jelent a Közös 

Önkormányzati Hivatalnak mintha még egy önkormányzat tartozna a Hivatalhoz. Meg 

kell említeni, hogy a Társulás jól működik, a polgármesterek együttműködnek, segítik 

településeiken a feladat ellátást, de hatalmas munkája van benne a Közös 

Hivatalnak is. Megköszönte a Hivatal munkáját. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta a beszámoló 

elfogadását. 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a 
következő határozatot hozta: 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

19/2025. (III.27.) határozata 
az Iszkaszentgyörgyi Szociális Intézményi Társulás 2024. évi munkájáról szóló 

beszámoló elfogadásáról 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Iszkaszentgyörgyi Szociális 
Intézményi Társulás 2024. évi működéséről szóló beszámolót elfogadta.  
 
Határidő: 2025. december 31. 
Felelős: polgármester 

--------------------------------------- 
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3) Javaslat az önkormányzat 2025. évi közbeszerzési tervének elfogadására – 

a polgármester előterjesztésében 

 

Marics József polgármester: 
Eddig még sosem volt közbeszerzésünk, az idei évben sem terveztünk ilyet, de ezt a 

tervet kötelező elfogadni a testületnek.  

Kérte a határozati javaslat elfogadását. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a 
következő határozatot hozta: 
 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

20/2025. (III.27.) határozata 
A 2025. évi közbeszerzési terv elfogadásáról  

 
Bakonykúti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzésekről 
szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva 
az Önkormányzat Közbeszerzési Tervét az alábbi tartalommal elfogadja: 
 

 

Bakonykúti Község Önkormányzatának 2025. évi közbeszerzési terve 

A közbeszerzés 

tárgya és 

elnevezése 

A 

közbeszerzési 

eljárás tárgya 

A 

közbeszerzés  

tervezett 

mennyisége 

Közbeszerzésre 

irányuló 

eljárásrend 

Tervezett eljárás 

fajtája 

Időbeli ütemezés 

Az eljárás 

megindításának 

tervezett 

időpontja 

A szerződés 

teljesítésének 

várható időpontja 

I. Árubeszerzés nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns 

II. Építési 

beruházás 
nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns 

III. Építési 

koncesszió 
nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns 

IV. Szolgáltatás 

megrendelése 
nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns 

V. Szolgáltatási 

koncesszió 
nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns nem releváns 

 

 

Határidő: 2025. március 31. 
Felelős: polgármester 
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4) Javaslat az óvodai nevelési feladatok ellátásáról szóló köznevelési 

szerződés elfogadására – a polgármester előterjesztésében 

 

Marics József polgármester: 

2008. január 1-je óta tartozunk Iszkaszentgyörgyhöz, akkor még Körjegyzőség volt. 

Akkor még a Móri Kistérséghez tartoztunk, de buszjáratunk sem volt, ezért 

döntöttünk úgy, hogy átjövünk a Székesfehérvári Kistérséghez, az óvodai ellátásban 

pedig Iszkaszentgyörgyhöz fogunk csatlakozni. Akkor még közös fenntartók voltunk, 

mi is beleszólhattunk az óvoda dolgaiba, kinevezésekbe, nevelési tervbe.  2010 után 

önálló jogi személyként lehetett volna társulni, ekkor döntöttünk a feladatellátási 

szerződés megkötése mellett úgy, hogy a ránk eső költségeket vállaljuk. Ez a 

köznevelési szerződés most lejárt ezért kell újra tárgyalni.  

Kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a szerződés elfogadását. 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a 
következő határozatot hozta: 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

21/2025. (III.27.) határozata 
az óvodai nevelésre vonatkozó köznevelési szerződés elfogadásáról 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Iszkaszentgyörgyi Vackor 
Óvoda – Mini Bölcsőde és Konyha közös fenntartására vonatkozó köznevelési 
szerződést 2025. szeptember 1. napjától 2029. augusztus 31. napjáig terjedő 
határozott időtartamra a csatolt előterjesztés szerinti tartalommal elfogadta. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: jegyző 

--------------------------------------- 
 

 

5) A Székesfehérvári Rendőrkapitány kinevezésének véleményezése – a 

polgármester előterjesztésében 

 

Marics József polgármester: 

Milus Gábor r. ezredes úr szakmai életrajza kiküldésre került, tavaly augusztus óta 

látja el megbízottként a rendőrkapitányi feladatot. A rendőrségi törvény előírja, hogy 

az illetékességi területén lévő önkormányzatoknak is véleményt kell mondani a 

kinevezéséhez. 

Személyesen járt nálam Főkapitány úr, beszélgetésünk során egyetértettünk abban, 

hogy Bakonykti közbiztonsága jó, de továbbra is együtt kell működni, annak 

érdekében, hogy ez így is maradjon. Kapitány úr elmondta, hogy egy drón 

beszerzése jelentősen segítené a Kapitányság munkáját, én javasoltam, hogy a 

Versenyképes Járások Program keretében Székesfehérvár várossal és a járás többi 

településével együttműködve próbáljuk meg a drón beszerzését. Javasolta, hogy 

Milus ezredes úr kinevezést támogassa a testület. 
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Kérdés, hozzászólás hiányában a kinevezés véleményezést szavazásra bocsátotta a 

polgármester. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a 
következő határozatot hozta: 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

22/2025. (III.27.) határozata 
a Székesfehérvári Rendőrkapitány kinevezésének véleményezéséről 

 

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Szabó Vendel r. 

ezredes, rendőrségi főtanácsos, Fejér Vármegyei Rendőrfőkapitány tájékoztatását 

Milus Gábor r. ezredes rendőrségi főtanácsosnak a Székesfehérvári Rendőrkapitány 

kapitányságvezetői feladatira történő kinevezésével kapcsolatban, és a rendőrségről 

szóló 1994. évi XXXIV. törvény 8. § (2) bekezdésében foglalt véleményezési jogával 

élve a kinevezést támogatja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

--------------------------------------- 
 

 

6) Polgármesteri tájékoztató az előző ülés óta végzett munkáról, főbb 

intézkedésekről, eseményekről – a polgármester előterjesztésében 

 

Marics József polgármester: 

A kiküldött tájékoztatót annyival egészíteném ki, hogy a közvilágításnál már tudjuk, 

hogy 35 darab lámpát kell megvásárolni az E-ON üzemeltetési szerződés 

megszűnésekor. Hamarosan árajánlatokat fogunk kérni az üzemeltetésre, olyan 

cégektől, akik az üzemeltetést és a későbbiek folyamán a fejlesztést, a lámpatestek 

cseréjét is vállalják.  

 

Pató Ágnes képviselő: 

A Helyi Értéktár Bizottságról szeretne pár szót mondani, mert most ezt nagyon 

szorgalmazzák a településeknél. Létrehoztak egy NEKTÁR nevű rendszert is, ahova 

fel kell tölteni az értékeket. Ő átolvasta az anyagot, azoknak kell feltölteni, ahol már 

létrehoztak bizottságot, és neki kell regisztrálniuk. Annyi feladatunk van, hogy 

elgondolkodunk rajta, érdemes-e Bakonykútiban is bizottságot létrehozni. 

 

Marics József polgármester: 

Javasolta, hogy Pató Ágnes legyen a bizottságnak a vezetője és keressen maga 

mellé két embert, akik között legyen régi Bakonykúti lakos is. Mészáros Imola is segít 

ebben, és meg kell szólítani embereket, átbeszélni az ötleteket és azt, mit lehetne az 

értéktárba felvenni. 
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Pató Ágnes képviselő: 

Azt gondolom ezt át kell gondolni, mert nagyon jól hangzik, de ha ezt elkezdjük, 

akkor azt működtetni kell és nagyon komoly előírásoknak, formai követelményeknek 

kell megfelelni. Az is kérdés, hogy mit nyer vele a település, mert lehet csak egy 

plusz feladat. Vannak évente is pályázatok, de mivel már régebb óta elindították, így 

mi már nem is tudunk ezekbe a pályázatokba bekapcsolódni. 

Kérdezte a polgármestert tud-e valamit, ami kötelezettséget támaszt az 

Önkormányzat részére. 

 

Marics József polgármester: 

Nincs kötelezettség, csak már többször kaptam megkeresést ez ügyben. Csak akkor 

kell létrehozni a bizottságot, ha van értelme, ha valóban érdemi munkát tud végezni. 

 

Márkus Erika képviselő: 

A szennyvíz kérdéssel kapcsolatban szeretné jelezni, hogy a lakosságot május 

környékén tájékoztatni kell a várható változásokról. 

 

Marics József polgármester: 

Feltétlen meg kell tennünk, amint lesz konkrét információnk, össze fogunk hívni egy 

lakossági fórumot, de jelenleg nem tudunk mit mondani sajnos. 

 

Pató Ágnes képviselő: 

A Közösségi Ház bérlési lehetőségéről és a terembérlés lehetőségéről már korábban 

volt szó, de úgy gondolja, erről a témáról beszélni kellene.  

 

Marics József polgármester: 

A hivatal a hátsó termet ki lehetne kiadni, mivel a  Közösségi Ház nem igazán 

alkalmas arra, hogy kiadjuk. A könyvtári állományt már a külső helyiségben is el kell 

helyezni, mivel a  Könyvtár minden évben kap 600 ezer forint értékben könyvet, és 

ezért a leltári felelősség feltételeit biztosítani kell. A hivatal hátsó helységében  

jelenleg rendszeres tornára biztosítunk térítés mentesen lehetőséget, így ezt is 

figyelembe kell venni, ha ki akarjuk adni.   

A családi rendezvényekre eddig is bérleti díj ellenében adtuk ki a termet, de a 

rendeletünkben meghatározott bérleti díj már nem fedezi a költségeinket. A 

következő ülésen beszélhetünk erről. 

  

Márkus Erika képviselő:  

Ő már körbejárta ezt a témát, hogy a környező településeken hol mi van és hogyan 

adják ki a termeket és mennyiért. Ami könnyebbé teszi a kiadást, hogy mindenhol 

van konyha, és nagyobbak a helyek. Le van szabályozva, hogy kaució van, télen 

nem adják ki, helyieknek kedvezménnyel. Az biztos, hogy egy embernek ezzel 

foglalkozni kell, aki a kulcsátadásokat és az egyéb dolgokat bonyolítja. Ekkora 

helyiségért 35 ezernél kevesebbet kérnek, de igazából minden pénz számít. 
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Marics József polgármester: 

Össze kell ülni és átbeszélni ezeket a lehetőségeket. 

Mivel más kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta a polgármesteri 

beszámoló elfogadását. 

 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a 
következő határozatot hozta: 
 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

23/2025. (III.27.) határozata 
polgármesteri beszámoló elfogadásáról 

 

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a polgármester 
beszámolóját az előző ülés óta eltelt időszakban végzett munkájáról. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

--------------------------------------- 
 

 

7) Egyebek 

 

Marics József polgármester: 

A Könyvtár nyitva-tartására vonatkozó határozatot és a Közösségi Ház nyitva-

tartására vonatkozó rendeletet kell módosítanunk az előterjesztésben foglaltaknak 

megfelelően. A művelődés szervezővel egyeztetve határoztuk meg az új nyitva-

tartást. A gond az, hogy a kötelező nyitvatartási időhöz a Művelődési Intézet és a 

Vörösmarty Könyvtár is ragaszkodik, de ilyen kis településen nem életszerű és 

gazdaságtalan is a folyamatos nyitva-tartás. Próbáltuk úgy alakítani ezeket az időket, 

hogy a téli időszakban ne kelljen minden nap a házat fűteni, ezért a könyvtári is 

közösségi ház nyitva-tartása átfedésben legyen. Természetesen programok esetén 

ezen felül is biztosított a ház nyitva-tartása.   

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el így szavazásra bocsátotta először a Könyvtár, 

majd a Közösség Ház nyitva-tartásának elfogadását. 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a 
következő határozatot hozta: 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

24/2025. (III.27.) határozata 
a Könyvtár nyitva-tartásáról 

 

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Könyvtár nyitva-tartását az 

alábbiak szerint fogadja el: 

 

1) Szeptember 1. – május 31. között a Könyvtár nyitva-tartása: 

    Csütörtök:  délután 13.00 - 17.00 
Péntek:  délelőtt   9.00 - 12.00 
 

2) Június 1. – augusztus 31. között a Könyvtár nyitva-tartása: 

    Csütörtök:  délután 15.00 - 19.00 
Péntek:  délelőtt   9.00 - 12.00 

 
Határidő: 2025. május 1. 
Felelős: polgármester 

 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a 
következő rendeletet alkotta: 

 
Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2025. (IV.1.) önkormányzati rendelete  
a helyi közművelődésről szóló  

7/2020. (IX. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve 

 

--------------------------------------- 
 

 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester megköszönte az ülésen 
való részvételt, majd az ülést bezárta. 
 

K. m. f. 
 
 
 

 Marics József Kovács Edit 
 polgármester jegyző 


